
Side 1 af 2 

Referat 
Møde i det Lokale Uddannelses Udvalg VVS og Energiuddannelserne 

Emne: Ordinært møde 

Mødeleder: Elisabeth Holm 

Referent: Elisabeth Holm 

Dato: 12. december 2023 

Varighed: 12:00 – 14:00 

 
 

Deltagere:  
Astrid B. Jessen 
Martin G. Krongaard 
Kurt Jørgensen 
Christina Schnuchel  
Elisabeth Holm 
 
Claus M. Lund 
Carsten Duus 
 
Tilforordnet: 
 
Afbud: 
Mette Jørgensen  
Lene Gonnsen via teams 
Michael Witt: skolen havde problemer med teams 
 
 

 

Dagsordenspunkt:  Drøftelse og Konklusion:  

Referat fra sidste møde 
 

Referatet fra mødet den 12. september 2023 er på skolens hjemmeside.  
Uge 15 bliver ny deadline for færdiggørelse af værkstedet. 

Nyt fra formanden Ikke meget nyt. 

Der var et ønske om at udvalget var blevet informeret tidligere da skolen blev 

hacket. 

 

Nyt fra udvalget Intet 

 

Nyt fra skolen EUC Syd har afholdt et brobygningsforløb for studenter og sabbatister. Der 

deltog to elever som gav meget positive tilbagemelding.  

Regionsmesterskabet for VVS blev afholdt i begyndelsen af november. Det var 

et vellykket arrangement med en vinder fra Hansenberg.  

EVU og de fire skoler i Region Syd opfordres til at gennemgå 

bedømmelsessystemet i forbindelse med Regionsmesterskabet. 
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Stor ros og tak til Knud Boisen for det meget store arbejde han har bidraget 

med til arrangementet.  

Børge Iwers har valgt nye udfordringer og stoppede den 30. november. Pr 11. 

december er Martin Krongaard ansat som ny faglærer. 

For endelig godkendelse af fjernvarmetavlerne mangler vi at opbygge en  

”en strengs” tavle. 

Nyt fra EVU 
Herunder punktet: 
 

Intet til punktet. 
 

LOB, AUB og AMU-
konsulenter 
 

Kurt Jørgensen er ny konsulent for området. 
Der er indgået 2 almindelige lærekontrakter siden sidst. 
Det kommende hovedforløb H1 er på 8 elever. 
Pt.  er der 5 elever tilmeldt GF2. 
Der skal laves en undersøgelse blandt virksomhederne på, hvor mange der 
ønsker en lærling i vores område.  
 

Opfølgning på punkter fra 
sidste møde 

Der skal findes en ny elevrepræsentant.  

 

 

Eventuelt Skolen holder Åbent Hus lørdag den 27. januar. Til dette udsendes invitationer 
til VVS-virksomheder, der har lyst til at promovere sig og fortælle om deres 
læresteder. På samme vis vil Blik og Rør også blive inviteret. 
Det vil være en god idé at invitere uddannelseskonsulenten fra Tekniq med på 
et af de kommende møder. 
På mødet var der en opfattelse af at UU skal klædes bedre på viden om VVS- 
uddannelsen.  
Forslag om at udsende et nyhedsbrev til virksomhederne som fortæller om de 
nye tiltage der er sket på skolen. 
 

 


